
REFERAT
Møtereferat for FAU ved Garnes U.skole

Dato | Klokkesle� |10.09.23|kl. 20-21

Oppmøte

Deltakere:

Catrine Gjersvik X

Christian Kvalvåg X

Liv Gjerstad X

Ingvild Eide X

Silje Sæbø X

Hilde Birkeland X

Stian Haveland X

Thomas Angeltveit X

Ane�e Lilleskare X

Eirik Broholm X

Tine Værn X

Godkjenning av møtereferater

Første møte med ny� FAU, ingen referat

Styret

I forkant av FAU-møtet ble det avholdt årsmøte, der styret ble valgt. Styret består av leder Christian
Kvalvåg, nestleder Tine Værn, samt styremedlem Silje Sæbø.

Saksliste

1.Møtehyppighet og tidspunkt:
- Foreslå� onsdager kl 18-20, annenhver måned som fast møtetidspunkt. Første møte 02.10.2024 kl. 18-20 i
Paviljongbygget, lærerværelset i 2 etg.

2. Årshjul:
- Rektor oversende de sakene som FAU skal bidra med i løpet av året, som SMU, SU, kvalitetsdialogmøtet
med kommunen osv. De�e ligges til grunn for å utarbeide årshjulet til FAU.

3. Deltakelse fra rektor/skolens ledelse:

- FAU ønsker at rektor deltar i starten av FAU-møtene, for å orientere li� om hva skolen jobber med
fremover, hvordan skolemiljøet er på skolen osv. Rektor melder at det vil være mulig, men at det tidvis
kan være noen andre fra skolens ledelse som stiller hvis det ikke passer.



4. Avslutningsfest for 10.trinn:

- Forslag om at FAU legger til grunn samme løsning som i �or; at FAU-representanter fra 10.trinn blir
arrangører av avslutningsfesten. Tine Værn, som var leder for festkomiteen i �or, har utarbeidet et
erfaringsnotat som overleveres årets gruppe. Hun melder også at det er noen penger igjen fra i �or, som
kan disponeres av årets festkomité. De�e blir en sak i neste møte, der gruppen se�es.

5.Nye Garnes Ungdomsskole:

- Rektor informerte li� om status for det nye skolebygget, og det ble diskutert li� rundt de�e med
base-skole og hva de�e kan bety både i positiv og negativ retning. Det er flere av foreldrene i FAU som er
skeptisk til de�e konseptet. Rektor melder at skolens ledelse og ansa�e ser frem til å fly�e inn i ny skole,
og at de er forberedt på at en ny læringshverdag og en ny måte å organisere skolen på vil by på
utfordringer som må jobbes med. Men de kommer til å være godt forberedt, og føler at de er rustet til å
gjøre de�e på best mulig måte i forhold til de forutsetninger som foreligger.

Rektor tipset også om at det vil være mulig for alle å besøke prosjektets hjemmeside, her ligger mye god
informasjon: h�ps://blogg.skanska.no/garnesungdomsskule

Rektor informerte om at Holen skole er en baseskole som er sammenlignbar med nye Garnes U.skole.
FAU tar med seg en tanke om å kontakte FAU på Holen skole, for å se på mulighetene til å få til et møte
med dem og høste li� erfaringer og betraktninger rundt skolemiljø og evt. utfordringer med en slik skole.

Neste møte

02.10.2024 kl. 18-20
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